

Dagordning styrelsemöte 2006-08-15

1. **Mötets Öppnande**
2. **Godkännande av dagordning**
3. **Genomgång föregående protokoll**
4. **Ekonomisk genomgång**
5. **Rapporter ifrån:**
 - a) **Tävlingskommitté** - seriespel veteran i Skatås?
 - b) **Ungdomsansvarig**
 - c) **Handikappansvarig**
 - d) **Domaransvarig**
 - e) **Jämställdhetsansvarig**
 - f) **Marknadsföringskommittén** - nya Svensk Boule
 - g) **Disciplinnämnden**
 - h) **Utbildningsansvarig**
 - i) **AU**
 - j) **EA**
6. **Inkomna skrivelser.**
 - a) **ansökan om medlemskap från Lerums Boulesällskap**
 - b) **faktura från SBF**
 - c) **domarrapporter**
 - d) **remiss, revidering av tävlingsbestämmelserna**
7. **Utgående skrivelser**
 - a) **nominering av ledamot till marknadsföringskommittén**
 - b) **remissvar, revidering av tävlingsbestämmelserna**
8. **Övriga frågor**
9. **Nästa möte.**
10. **Mötet avslutas**

Protokoll fört vid styrelsemöte, GBBF, 2006-08-15:

Närvarande: Marianne Sundkvist, Bosse Sjöström, Hannu Kolehmainen, Mervi Lundkvist, Robert Boström, Lasse Franck.

Anmäلت frånvaro: Ola Bjurman, Björn Jorhede.

Ej närvarande: Owe Nilsson, Nicke Löfberg.

- § 1 Ordföranden förklarade mötet öppnat.
- § 2 Dagordningen godkändes, med tillägget av punkten 6 e) rapport från Uddevalla SK.
- § 3 Föregående protokoll justerades och godkändes därefter.
- § 4 Kassören meddelade att han kommit halvvägs med överföringen av all information till FSB:s bokföringsprogram. Alla avgifter från DM verkar ha kommit in men det är fortfarande flera klubbar som inte betalat klubbavgiften. Vårt saldo är just nu 86.290 kronor.
- § 5 a) Seriespelet veteran ska hållas i Skatås. Det öppna seriespelet arrangeras av Källe Bouleförening – Robert dubbelkollar med dem.
Veteranernas division 4 a respektive 4 b ska delas in i division 4 och 5 istället. Lasse ordnar det och spelscheman.
b) Vi försöker att ordna ett ungdomsläger inför Prins Bertils Juniorcup.
c) Inget att rapportera.
d) Vi skjuter upp domarkursen till efter årsskiftet eftersom regelboken är under omarbetning och vi inväntar den nya versionen.
Robert fixar domare till seriespelet.
e) Inget att rapportera.
f) Styrelsen enades om att det första numret av tidningen Svensk Boule är oroväckande dåligt. Är nästa nummer liknande bör nog redaktörstjänsten återinsättas. Styrelsen ställer sig också frågan hur tidningen finansieras och vart reklamintäkterna går.
g) Vårt förslag från förbundsårsmötet rekommenderas nu också av Regelkommittén.
h) Vi ställer SBF frågan om de på riksnivå tänker anordna några kurser.
i) Det kan vara dags att göra ett utskick till klubbarna och fråga om intresse för att arrangera seriespel och DM kommande år. En sådan förfrågan kan skickas tillsammans med inbjudan till seriespelets höstomgång. Lasse gör det.
j) Ett distriktsmöte med Halland och Västgöta/Dahl kommer att anordnas.
- § 6 a) Lerum är välkomna. Lasse skriver ett e-brev och meddelar det.
b) Hannu betalar fakturan.
c) Rapporterna arkiveras.

- d) Lasse skriver ett remissvar och hävdar att man bör ändra § 3 för Svenska Cupen Dam och Veteran, så att reserven får sättas in i trippeln under pågående match.
- e) Skrivelsen är väl tunn. Lasse skriver ett svar och ber om svar på ytterligare frågor.
- § 7 a) Roland Arvidsson, GBK, är nominerad som GBBF:s ledamot.
b) Lasse skickar.
c) Lasse skickar svar till USK.
- § 8 Inga övriga frågor väcktes.
- § 9 Nästa möte äger rum den 12 september klockan 18.15.
- § 10 Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

/Lasse Franck/

/Robert Boström/